
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

 

1 

 

 

FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 2. 

 

2024. gada 25. janvārī.      

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Dace Cīrule, Gatis Līcis. 

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne,  Iekšējā auditore Viktorija Belova, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, 

Īpašumu pārvaldes vadītāja vietnieces Andra Vanaga, Tatjana Tihoņenko, Galvenā vides 

pārvaldniece Sigita Varika, īpašumu speciālistes Vineta Alviķe, Aija Ciseļonoka,  Finanšu 

pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa, Ilze 

Lisovska, Personāla vadītāja Jana Malaha.  

 

Pieaicinātās personas - Ķekavas Mākslas skolas direktors Egils Štāls, Ķekavas Mūzikas skolas 

direktore Daiga Ventniece, Baldones Mākslas skolas direktors Tālivaldis Muzikants.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par nekustamā īpašuma Ošu iela 3A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

2. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

3. Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

4. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” ar 2024. gada 1. janvāri;  

5. Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma "Akmeņkalni", Pulkarnē, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 70", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu;  

8. Par 2011. gada 12. janvāra zemes nomas līguma ar Ogres SIA “Marss” darbības 

izbeigšanu pirms termiņa,  atkritumu šķirošanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, 

pārņemšanu un izdevumu par veiktajiem ieguldījumiem atlīdzināšanu;  
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9. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

10. Par  izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu 

cenrādi;  

11. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas 

apstiprināšanu;  

12. Informatīvs - Vidējās izmaksas iestādēs norēķiniem 2024. gadā ar privāto izglītības 

iestādi;  

13. PIEBALSOJAMAIS - Par atteikumu no pirmpirkuma tiesībām uz nekustamo īpašumu 

"Sūkņu stacija Santehniķi", Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

14. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada 

Sporta centrs”  vadītājas iecelšanu amatā. 

 

 

 

Juris Žilko atklāj sēdi 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegti  divi priekšlikumi par darba kārtības 

papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem un priekšlikums par viena jautājuma izslēgšanu 

no darba kārtības.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Anda Pūriņa, Juris Žilko, Valts Variks.   

 

Jura Jeruma deputāta pieprasījums – Iepazīstināt deputātus ar iedzīvotāju priekšlikumu 

apkopojumu, lai priekšlikumi katrs atsevišķi ir izlasāmi. Kā arī, deputātiem, rast iespēju, 

iepazīties ar iestāžu budžeta sadaļu. (Konkrētā jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas 

plkst. 00:12:00). 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu 15. PIEBALSOJAMAIS - Par atteikumu no pirmpirkuma 

tiesībām uz nekustamo īpašumu "Sūkņu stacija Santehniķi", Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā, 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtība iekļaut 16. PIEBALSOJAMAIS - Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes 

“Ķekavas novada Sporta centrs” vadītājas iecelšanu amatā, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

3. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu par 2024.gada budžetu, 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 

2 (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace 

Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

4. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Izslēgt no darba kārtības 11.jautājumu “Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu 

komisijas sastāva pārapstiprināšanu, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – 1 (Juris Jerums), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 25. janvāra sēdes darba kārtību. 
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1. Par nekustamā īpašuma Ošu iela 3A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:17:12) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums par zemes 

gabala Ošu iela 3A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu.  

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Ošu iela 3A, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

 

2. Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:21:55) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 12.janvārī nolēma noteikt nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, 

nosacīto cenu EUR 26500,- (divdesmit seši tūkstoši pieci simti euro). Saskaņā ar Ķekavas 

novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” piekto pielikumu, nekustamais īpašums 

Smilšu iela 4 paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Smilšu iela 4, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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3. Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:24:38) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2024.gada 12.janvārī nolēma noteikt nekustamā īpašuma “Kūdra” 

nosacīto cenu EUR 77250,- (septiņdesmit septiņi tūkstoši divi simti piecdesmit euro). Saskaņā 

ar Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas 

novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” sesto pielikumu, nekustamais īpašums 

“Kūdra”paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks,  Karina Putniņa, Anda Pūriņa, Andra 

Vanaga.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Kūdra", Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

4. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” ar 2024. gada 1. janvāri 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:30:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. 2023.gada 19.decembrī ir pieņemti Ministru kabineta 

noteikumi Nr.813 “Grozījumi Ministru kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumos Nr. 445 

"Pedagogu darba samaksas noteikumi"”, līdz ar ko ir nepieciešams veikt grozījumus nolikumā, 

atbilstoši veiktajiem grozījumiem Ministru kabineta noteikumos. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Vera Kļaviņa, Dace Cīrule, Egils Štāls, Daiga 

Ventniece, Linda Zaķe, Karina Putniņa.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” ar 2024. gada 1. janvāri,, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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5. Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:55:40) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Ķekavas novada domes izveidotā Pašvaldības īpašuma 

novērtēšanas komisija 2023.gada 21.decembrī nolēma noteikt nekustamā īpašuma 

“Varalauki” nosacīto cenu EUR 35300,- (trīsdesmit pieci tūkstoši trīs simti euro). Saskaņā ar 

Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. „Par Ķekavas 

novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” trešo pielikumu, nekustamais īpašums 

“Varalauki” paredzēts atsavināšanai, pārdodot to izsolē. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Varalauki", Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

6. Par nekustamā īpašuma "Akmeņkalni", Pulkarnē, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:56:57) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums par zemes 

gabala “Akmeņkalni”, Pulkarnē, atsavināšanu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Akmeņkalni", Pulkarnē, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 
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7. Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 70", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:00:14) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums par Ķekavas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Radiotehnika 70”, Dzērumos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, atsavināšanu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma "Radiotehnika 70", Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15.19 līdz 15:30. 
 

 

8. Par 2011. gada 12. janvāra zemes nomas līguma ar Ogres SIA “Marss” darbības 

izbeigšanu pirms termiņa,  atkritumu šķirošanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, 

pārņemšanu un izdevumu par veiktajiem ieguldījumiem atlīdzināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:02:30) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ir sagatavots lēmumprojekts par 2011.gada 12.janvāra 

zemes nomas līguma ar Ogres SIA “Marss” darbības izbeigšanu pirms termiņa, atkritumu 

šķirošanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, Ķekavas novadā, pārņemšanu un izdevumu par 

veiktajiem ieguldījumiem atlīdzināšanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Karina Putniņa, Tatjana Tihoņenko, Vineta Alviķe, Valts 

Variks, Sigita Varika, Juris Žilko, Jānis Zvaigzne, Aigars Vītols. 

 

Debašu sadaļā izsakās – Karina Putniņa. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Priekšlikums: starp 3. un 4.punktu lēmuma lemjošajā daļā iekļaut šādu punktu “4. 

Līdzekļus 29 786,58 EUR (divdesmit deviņi tūkstoši septiņi simti astoņdesmit seši tūkstoši 

euro un 58 centi) apmērā, kas nepieciešami šī lēmuma izpildei, paredzēt Ķekavas novada 

pašvaldības 2024.gada budžetā sadaļā  “Teritoriju apsaimniekošana”.”, 
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Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par 2011. gada 12. janvāra zemes nomas līguma ar Ogres SIA “Marss” darbības 

izbeigšanu pirms termiņa,  atkritumu šķirošanas laukuma Rīgas ielā 27, Baldonē, 

pārņemšanu un izdevumu par veiktajiem ieguldījumiem atlīdzināšanu, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – 1(Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

 

 

9. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:25:28) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule. Ar Ķekavas novada domes 2023.gada 20.decembra lēmumu) 

“Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” ir izstrādāts Ķekavas novada pašvaldības iestādes 

“Ķekavas novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādis.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Dace Cīrule, Jānis Zvaigzne, Karina Putniņa, 

Viktorija Belova.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Karina Putniņa, Dace Cīrule, Andris Ceļmalnieks.  

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

 

Valta Varika  deputāta pieprasījums - Iepazīstināt ar audita materiāliem un nosūtīto 

informācijas pieprasījumu Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojam. (KNAB). 

(Konkrētā jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 01:58:40). 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  
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Priekšlikums no Valta Varika - 

Sagaidīt KNAB atzinumu un tad pieņemt domes lēmumu, 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – 4 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Žilko), "Atturas" – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks – atturējos no balsojuma, jo pastāv iespēja, ka 

KNAB atzinumus būs jāgaida ilgāku laiku, tāpat, ir neskaidrības šajā lēmumprojektā, kuras 

vajadzētu noskaidrot līdz Domes sēdei, vai atlikt šī jautājuma izskatīšanu sēdē.   

 

Par balsojumu izsakās Dace Cīrule – balsoju “pret”, jo šobrīd tas būtiski ietekmē Ķekavas 

novada iedzīvotāju  pakalpojumu sniegšanas kvalitāti.  

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 3 (Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

10. Par  izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:06:46) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 23.novembrī saņemts 

Ķekavas Mūzikas skolas direktores Daigas Ventnieces iesniegums “Par grozījumu veikšanu 

Ķekavas Mūzikas skolas interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas 

pakalpojumu cenrādī no 01.01.2024, kurā lūgts veikt grozījumus Ķekavas Mūzikas skolas 

interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas pakalpojumu cenrādī. Kā arī Ķekavas 

novada pašvaldībā 2024.gada 22.janvārī saņemts Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas 

direktores Diānas Virses iesniegums “Par grozījumu veikšanu Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas 

skolas interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādī no 

01.02.2024.”, kurā lūgts veikt grozījumus Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas interešu 

izglītības (pašapmaksas) mācību maksas pakalpojumu cenrādī. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par  izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu 

cenrādi, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10.  

 

 

11. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:08:41) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 12.janvārī saņemts 

Ķekavas Mākslas skolas direktora Egila Štāla iesniegums “Par Ķekavas Mākslas skolas 

interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksām”, ar lūgumu apstiprināt Ķekavas Mākslas 

skolas interešu izglītības (pašapmaksas) grupu dalībnieka mēneša mācību maksu. Kā arī 

2024.gada 22.janvārī saņemts Baldones Mākslas skolas direktora Tālivalža Muzikanta 

iesniegums “Par vecāku līdzfinansējuma apmēra noteikšanu interešu izglītības grupām”, ar 

lūgumu apstiprināt Baldones Mākslas skolas interešu izglītības (pašapmaksas) grupu 

dalībnieka mēneša mācību maksu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Ilze Lisovska, Tālivaldis Muzikants, Karina 

Putniņa, Egils Štāls, Viktorija Belova, Linda Zaķe, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dace 

Cīrule. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17.21 līdz 17:32. 

 
Debašu sadaļā izsakās – Juris Jerums, Valts Variks.  
 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11.  
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12. Informatīvs - Vidējās izmaksas iestādēs norēķiniem 2024. gadā ar privāto izglītības 

iestādi 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:05:36) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Sniedz atskaiti par aprēķinu -  Vienam izglītojamam 

nepieciešamās vidējās izmaksas pirmsskolas izglītības programmā Ķekavas novada 

pašvaldības izglītības iestādēs norēķiniem 2024.gadā ar privāto izglītības iestādi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Vera Kļaviņa, Juris Jerums.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Karina Putniņa.  

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Noteikt Aukļu pakalpojuma atbalstu vecākiem 237,65 EUR, lai pieaugums būtu vismaz 

līdzvērtīgs PPII  5-6.g pieaugumam, 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm "Par" (Juris Jerums, Valts Variks), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, 

Juris Žilko), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

 

Jerums Jerums izsaka deputāta pieprasījumu – Sniegt informāciju, kuros budžeta kodos ir 

atspoguļots iegūtais solītais ietaupījums saistībā ar  “Ķekavas ambulance” un “Ķekavas 

sociālās aprūpes centrs” apvienošanu, atbilstoši komisijas ziņojumam. (Konkrētā jautājuma 

izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 03:36:50). 
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13. Par atteikumu no pirmpirkuma tiesībām uz nekustamo īpašumu "Sūkņu stacija 

Santehniķi", Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:38:10) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu 

pieņemt lēmumu par pirmpirkuma tiesību izmantošanu vai attiekšanos no tām uz ēku un būvju 

nekustamo īpašumu “Sūkņu stacija Santehniķi.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Aigars Vītols,  Valts Variks, Juris Jerums, Aija Ciseļonoka.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par atteikumu no pirmpirkuma tiesībām uz nekustamo īpašumu "Sūkņu stacija 

Santehniķi", Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12.  

 

 

 

14. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  vadītājas 

iecelšanu amatā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:47:48) 

 

Par jautājumu ziņo Jana Malaha. Izvērtējot Ķekavas novada pašvaldības izsludinātā atklātā 

konkursa uz Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” vadītāja 

amatu rezultātus, konstatēts, ka visaugstāko punktu skaitu ir ieguvusi Anete Medne.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Jana Malaha, Aigars Vītols, Juris 

Jerums, Dace Cīrule, Valts Variks, Jolanta Jansone, Juris Žilko.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  vadītājas 

iecelšanu amatā, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13.  
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Valts Varika deputāta pieprasījums – Iepazīstināt ar piesaistītās personāla atlases kompānijas 

darba rezultātiem. (Konkrētā jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 04:06:33). 

 

Jura Jeruma deputāta pieprasījums -  Iepazīstināt ar “Ķekavas novada pašvaldības sporta 

aģentūra” un “Baldones Sporta komplekss” amatu sarakstiem ar atlīdzības līmeņiem 2023. 

gada beigās, un jaunās iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  amatu sarakstu ar atlīdzības 

līmeņiem, kas izveidoti šogad. Kā arī, norādīt, cik liels ir ietaupījums saistībā ar divu iestāžu 

apvienošanu, atbilstoši komisijas ziņojumam. (Konkrētā jautājuma izskatīšana audio ierakstā 

sākas plkst. 04:06:33). 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.18:51 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


